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Příloha č. 2 

Rozhovor- Josef Kašpar- ředitel příspěvkové organizace Centrum kultury Písek.  

 

1. Příspěvková organizace Centrum Kultury Písek byla zřizovací listinou zřízena k datu 

1.7.2015. Existovala organizace tohoto typu už před vámi? 

 

Do té doby v Písku fungovalo centrum kultury Písek- o.p.s., (obecně prospěšná 

společnost), které vykonávalo obdobnou činnost jako my (Centrum Kultury Písek), ale 

v omezeném rozsahu v rámci pravidel o.p.s.  

 

2. Je působnost příspěvkové organizace oproti o.p.s. rozšířená? 

 

Prostory, které máme dnes k dispozici měla stejné, rozdíl je v tom, že o.p.s. má svojí 

vlastní správní radu, pracuje s rozpočtem a musí si shánět granty. Fungovalo to tak, že 

město zadávalo úkoly, jaké bylo jejich povinností splnit. Další činnost probíhala pouze 

pokud byla pro o.p.s ekonomicky zajímavá. My jsme dnes v pozici, kdy se snažíme 

nebýt vázaní na grantech. Děláme i akce, které nejsou vyloženě výdělečné, ale z našeho 

podhledu mají smysl.  

 

3. Schvaluje město vaší činnost? Respektive, probíhá mezi vámi jako příspěvkovou 

organizací a městem nějaká kooperace? 

 

Na základě zřizovací listiny máme jasně dáno jakou činnost máme vykonávat, s tím že 

město nám dává konkrétní rozpočet na provoz a na účelové dotace, které zaštiťují akce, 

které si přímo město přeje abychom uskutečnili. 

 

Takovým typem akcí mohou být-> 

-ples města 

-filmový písek  

-hudební písek  

-senior point  

 



Nicméně vše ostatní co se děje, tedy akce nad rámec účelových dotací, aktivně 

organizujeme sami. Tato aktivita ale nese určitá ekonomická rizika. Je nutné vejít se do 

rozpočtu. 

 

4. Výčet prostor, které máte ve správě je stále stejný nebo se rozšiřuje? 

 

Výčet těchto míst se rozšiřuje na základě naší iniciativy. Viz senior point. Plus přibyla 

venkovní místa, která spravujeme.  

 

5. Existuje stále nějaká akce v oblasti kultury, kterou si zřizuje samo město? 

 

V písku existují další kulturní organizace, jako je divadlo pod čarou, sladovna knihovna, 

atd. Potom je tady řada místních, nekomerčních, organizátorů, kteří mohou využívat 

grantový systém města Písku. To znamená, že na základě nápadu na akci je možné akci 

pořádat. Folklórní festival, Cool v plotě, atd. Tyto akce fungují nezávisle na nás, 

nicméně venkovní prostory, v rámci kterých akce většinou probíhají pronajímáme a 

schvalujeme my. 

 

6. Kdy byl otevřen Senior POINT? 

 

Je to důležitým milníkem, který jsme v roce 2017 uskutečnili. Je to v podstatě univerzita 

třetího věku, která poskytuje různé kurzy, jazykové kurzy, zájezdy, taneční apod.  

 

7. Jak to s propagací města v rámci masové komunikace? (televize, rádio) 

 

Tato organizace je nekomerčním subjektem, který má poskytovat službu občanům a 

budovat povědomí o Písku. Proto samozřejmě chceme prostor v médiích, nicméně ne 

vždy je to postaveno tak, že když něco chceme vysílat v televizi nebo v rádiu, čekáme 

příliv nových turistů a zájemců. Jde spíš o budování značky a šíření povědomí o městě 

Písek. Podíl marketingu na našem obratu by mohl být vyšší, nicméně v rámci veřejné 

správy a příspěvkové organizace si nemůžeme dovolit investovat tolik.  

8. Funguje na úrovni spolupráce s jinými městy marketingová spolupráce? 

 

Tento typ barterové propagace ve spolupráci s jihočeskými městy úplně nefunguje. 



Zkoušeli jsme takový model a není efektivní. Každá akce je jiná, pokaždé potřebujete 

vylepit různý počet letáků a podobně. V dlouhodobém horizontu to nedává smysl.  

 

9. Máte zanalyzováno, který z nástrojů komunikačního mixu ve vaši komunikaci funguje 

nejlépe ? 

 

Zpravidla se jedná o mix všech nástrojů. Samozřejmě primárně záleží na koho chceme 

cílit. Je zřejmé, že pokud budeme cílit na mladší věkové skupiny, budeme targetovat na 

sociální sítě. Nicméně, my se snažíme oslovovat všechny cílové skupiny, proto v našem 

případě funguje mix všech marketingových aktivit.  
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